
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 31/10/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Παραπομπή στις καλένδες του προγράμματος εκσυγχρονισμού 

των Πολλαπλών Εκτοξευτών Πυραύλων (ΠΕΠ) RM-70» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Με πικρία διαπιστώσαμε, κατόπιν της συνεδρίασης της επιτροπής εξοπλιστικών 
συμβάσεων της Βουλής, ότι το πρόγραμμα εκσυγχρονισμού των Πολλαπλών 
Εκτοξευτών Πυραύλων (ΠΕΠ) RM-70 παραπέμπεται στις καλένδες. Το RM-70 Vampire, 
όντας αφενός αξιολογημένο άριστα επί του πεδίου σε Θράκη (βολές στο Πετρωτό) και 
Κρήτη (βολές στο Πεδίο Βολών Κρήτης) και αφετέρου κρινόμενο ως βέλτιστη λύση για 
το σύνολο των ΠΕΠ του Πυροβολικού Μάχης, βρέθηκε εκτός εκσυγχρονισμού για 
ασήμαντο κόστος, εν συγκρίσει και αναλογικώς με το κόστος εκσυγχρονισμού των 
MLRS M-270. Σημειωτέον επί του εν λόγω αναδειχθέντος, η εταιρεία Ελληνικά 
Αμυντικά Συστήματα (ΕΑΣ) στερείται επί του πρακτέου την ανάληψη του έργου του 
εκσυγχρονισμού των RM-70 Vampire ή μέρους αυτού και παραλλήλως πρόσθετου 
κύκλο εργασιών, με συνέπεια επί του παρόντος το βεληνεκές αυτών να μη 
διπλασιάζεται (από 20 χλμ. σε 40 χλμ.), αλλά και να μη βελτιώνεται η ακρίβειά τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε τους λόγους, εξαιτίας των οποίων δεν 
εντάχθηκαν σε πρόγραμμα εκσυγχρονισμού οι ΠΕΠ RM-70; 
 
2. Υφίσταται σχεδιασμός του ΥΕΘΑ βραχυπρόθεσμα να εντάξει και τους RM-70 
Vampire σε πρόγραμμα εκσυγχρονισμού; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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